
 

 Załącznik nr 7 do protokołu  

 26 sesji Rady Gminy 

Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji z dnia 20 lipca 2021r 

Dnia 20 lipca 2021 r. o godz. 10:30  w Centrum Kultury i Biblioteki w Piaskach odbyło się XXVII  wspólne 

posiedzenie komisji Rady Gminy Piaski w którym uczestniczyli radni wg  listy obecności ,Pan Wójt ,Pani 

Skarbnik i zaproszeni goście : 

Marta Matyla – podinspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej 

Przedstawiciele firmy ELTEL 

Edyta Biernacka –kierownik Centrum Usług Wspólnych 

 

Na początku posiedzenia przedstawiciele firmy Eltel omówili zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Piaski oraz sprawę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru Gminy Piaski 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi i zapytał o 4 zgłoszone uwagi przez właścicieli gruntów czy są załatwione i 

czy właściciele otrzymali odpowiedz   Pan Wójt poprosił również o dokładniejsze wyjaśnienie  składanych uwag 

i wyjaśnienie na czym one polegały dlaczego nie wszystkie uwagi uwzględnione zostały w całości. 

Radny Marek Majsnerowaski zapytał jak będzie wyglądać informacja jak i odszkodowania dla właścicieli 

gruntów – odpowiedź  - rozmowy będą prowadzone z każdym z właścicieli z osobna  

Pan Radny Porzucek zapytał czy wszyscy właściciele byli poinformowani indywidualnie  Po czym otrzymał 

odpowiedz, że” tak” 

Pan Radny Nowak zapytał gdy właściciel nie zgodzi się na ustawienie słupów czy to ma znaczenie w tej sprawie 

czy po prostu ta linia będzie w tym miejscu stawiana Przedstawiciel firmy odpowiedział ,ze są to już 

rozstrzygnięcia między właścicielem a firmą wykonującą to zadanie  

Po czym projekty uchwał wraz z uwagami nr 1 i nr 2  zostały przegłosowane przez radnych  - zagłosowali  „za „ 

 

Następnie Edyta Biernacka – Kierownik Centrum Usług Wspólnych omówiła arkusze organizacyjne placówek 

oświatowych 

Pan Radny Naskręt zapytał o liczbę miejsc w przedszkolu i czy uruchomienie oddziału dodatkowego zapewniło 

miejsce wszystkim chętnym dzieciom Odpowiedzi udzieliła Kierownik CUW  

 

Następnie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały dotyczącej zmian budżetu i zmian w budżecie gminy Piaski 

na 2021r  

Radny Porzucek zapytał o darowiznę z firmy MONDI na chodnik i oświetlenie  kiedy jest planowana realizacja 

zadania, kiedy ruszy projekt oświetlenia 

 Pan Wójt odpowiedział że pod koniec roku kiedy będą uzgodnione wszystkie punkty oświetleniowe z sołtysami  

Dalej Kierownik CU  Wspólnych Edyta Biernacka omówiła projekt uchwały określający wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe godziny doraźnych zastępstw dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski  

Dalej omawiano i analizowano  kolejne projekty uchwał, które miały być podjęte na dzisiejszej sesji 

   

Po zaopiniowaniu projektów uchwał w wolnych głosach radni pytali 

• Radny Naskręt  zasadność naprawy ścieżki pieszo –rowerowej  k. Klasztoru – Pan Wójt odpowiedział, 

że w związku z licznymi telefonami i i wizytami mieszkańców w tej sprawie podjął decyzję o 

przełożeniu kostki celem naprawy tego odcinka ścieżki   Odniósł się również do wystosowanego pisma 

do Lasów Państwowych o możliwość wybudowania całej ścieżki pieszo rowerowej z Gostynia do 

Piasków 

• Pan Przewodniczący Rady Gminy Pan Bernard Dorsz odniósł się co do głosowania przed podjęciem 

uchwał 

• Radna Karolina Przybylska pytała o ogłoszeniu przetargu na kanalizację w Strzelcach Wielkich i o 

rewitalizację stawu                                                                               Pan Wójt odniósł się co do 

przetargów na poszczególne zadania ,o braku firm chcących wykonywać zbyt małe zadania. 

• Radna Powicka  pytała o planach odbudowy zieleni i zalesień  Pan Wójt odpowiedział ,że na pewno 

będą spotkania w tej sprawie , że dobrze by było odnowić studium zagospodarowania przestrzennego  



• Radny Naskręt pytał o przetargi na duże inwestycje w naszej gminie Odpowiedzi udzielił Pan  Wójt , 

dodał również o braku pracowników w urzędzie i małym zainteresowaniem pracą w urzędzie Odniósł 

się do przetargu na kanalizację w Strzelcach Wielkich ,dodał, że będą duże pieniądze na inwestycje dla 

samorządów. Rusza nowy program rządowy i stąd zapadła decyzja o przygotowaniu dokumentacji na 

budowę kanalizacji sanitarnej dla pozostałych miejscowości : Lipie Szelejewo Pierwsze Szelejewo 

Drugie  Drogoszewo Michałowo i Godurowo Odbyło się tez spotkanie z Dyrekcją Wodociągów 

Gostynia ii uzgodniono ,że ścieki będą odbierane ze wszystkich wiosek naszej gminy  stąd musiały być 

naniesione zmiany w projekcie na kanalizację  w Strzelcach Wielkich i teraz po uzupełnieniu zmian 

będzie ogłaszany przetarg  Pan Wójt odniósł się również do prac wykonywanych odnośnie remontu 

szatni na boisku sportowym w Piaskach 

• Dalej Pani Powicka zasugerowała ,że warto by było przeprowadzić poprawki do studium uwarunkowań  

• Radny Naskręt  zła naprawa przez powiat wyjazdu na drodze z Drzęczewa na Gostyń 

• Co ustalono na spotkaniu z Nadleśniczym aby zapobiec ponownemu zalewaniu  ul, Poznańskiej – Wójt 

odpowiedział  jest to droga powiatowa wobec czego ustalono projekt porozumienia między powiatem a 

Nadleśnictwem Ustalono również możliwość wykopania dodatkowych rowów ,które odebrały by wiele 

wody w razie powodzi 

• Radna Powicka – wysokie krawężniki na Rynku Pan Wójt odpowiedział, że prace będą wykonywane na 

Rynku i sprawa za wysokich krawężników zostanie załatwiona 

Na tym zakończono XXVII wspólne posiedzenie komisji . 

        Przewodniczący posiedzenia 

             Maria Wesołek 

 

 

  

 

 

 


